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Referat fra ORDINÆR GENERALFORSAMLING den 16.marts 2024 kl. 10.00 i 

Køng Forsamlingshus.  

 

Generalforsamling iflg. dagsorden: 

Punkt 1: Valg af dirigent og 2 stemmetællere 

a) Velkomst ved formanden. 

b) Ralf Hansen valgt som dirigent og kunne konstatere, at generalforsamlingerne var 

rettidigt indkaldt Stemmetællere skønnedes ikke nødvendige (10 fremmødte + 5 

fuldmagter). 

 2: Beretning om det forløbne år 

a) Leif berettede om vandværkets drift, som fungerer problemfrit. Vandkvaliteten er fortsat 

den bedste og overholder alle prøveudtagninger. 

Etablering af nødforsyning ledningen har taget lidt længere tid end først antaget, men er 

nu så fremskreden og forventet at kunne tages i brug ultimo marts 2024. 

Der informeres om sammenlægningen med Svinø By Vandværk og Svinø Strand 

Vandværk. 

Se desuden Orienteringsblad 2024, for den fulde beretning.  

b) Generalforsamlingen godkendte beretningen. 

3: Det reviderede regnskab 2023 

a) Revisor Ralf Hansen gennemgik regnskab 2023.  

Regnskabsprincip er ændret til indtægtsførelse af grundtakst og driftsbidrag i 

udpumpningsåret. Det betyder at der er dobbelt indtægt i år 2023. 

b) Årsregnskab blev godkendt uden anmærkninger 

 

4:  Budget for 2023 

a) Ralf gennemgik budget for 2024. Her forventes et lille underskud.  

b) Budget er stillet til generalforsamlingens rådighed for godkendelse. 

Der stilles spørgsmål omkring hvorfor flatrate er så høj i forhold til forbrug.  

Det forventes at den på sigt vil falde igen. 

Budgettet blev godkendt.  
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5:  Behandling af indkomne forslag 

a) Ingen indkomne forslag. 

 

6: Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen 

a. Valg til bestyrelsen: Leif Nygaard og Tue Mørk blev genvalgt. 

b. Valg af suppleant: Søren Lindberg, Kodrivervej 16, 4750 Lundby, blev valgt. 

 

7: Valg af 2 revisorer, heraf 1 kritisk revisor 

a) Flow ApS blev valgt ind. 

Johannes Jensen (Kritisk revisor) blev genvalgt. 

 

8: Eventuelt 

a) Der spørges til opdatering af beredskabsplan. 

Der spørges til om bestyrelsen vil overveje at udskifte cementbrønde med den nye 

målerbrønde. Dette tages op på næste bestyrelsesmøde. 

b) Formanden takkede dirigenten for en vel gennemført generalforsamling. 

 

 

 

 

 

 

Som dirigent: ____________________________________________ 

  Ralf Hansen 

 

Maria B-N skrev referat den 17. marts 2024. 


